

Self-Declaration – Eigen-Deklaration POP

Krohne Company

: Krohne Messtechnik GmbH

The Regulation (EU) 2019/1021 of the European Parliament and of the Council of 20 June 2019 on persistent organic pollutants („POP“ EUR-Lex - 32019R1021 - EN - EUR-Lex (europa.eu), also known as the POP-regulation) aims to protect human health and the environment from POPs by prohibiting, phasing out as soon as possible, or restricting the manufacturing, placing on the market and use of substances subject to the Stockholm Convention on POP.

Such, the manufacturing, placing on the market and use of substances listed in Annex I of the POP-regulation is prohibited, in Annex II – restricted, whereas the substances from the Annexes III and IV are subjected to release reduction and waste management provisions, respectively.

Since Krohne Messtechnik GmbH products do not contain any materials listed in the Annexes I-IV of the POP Regulation, they are not subject to the scope of the POP regulation.

The provided information is accurate to the best of our knowledge. Any updates will be communicated to our customers immediately.

We remain at your disposal for any further information

Die Verordnung (EU) 2019/1021 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 20. Juni 2019 über persistente organische Schadstoffe („POP“ EUR-Lex - 32019R1021 - DE - EUR-Lex (europa.eu), auch bekannt als POP- Verordnung) zielt darauf ab, die menschliche Gesundheit und die Umwelt vor POPs zu schützen, indem die Herstellung, das Inverkehrbringen und die Verwendung von Stoffen, die unter das Stockholmer Übereinkommen über POP fallen, verboten, so bald wie möglich eingestellt oder eingeschränkt werden.

Die Herstellung, das Inverkehrbringen und die Verwendung von Stoffen, die im Anhang I der POP-Verordnung aufgeführt sind, verboten, in Anhang II – eingeschränkt, während die Stoffe aus den Anhängen III und IV Vorschriften zur Freisetzungsminderung und Abfallbewirtschaftung unterliegen.

Da Produkte der Krohne Messtechnik GmbH keine Stoffe enthalten, die in den Anhängen I-IV der POP-Verordnung aufgeführt sind, fallen sie nicht in den Geltungsbereich der POP-Verordnung.

Die bereitgestellten Informationen sind nach bestem Wissen zutreffend.
Alle Aktualisierungen werden unseren Kunden unverzüglich mitgeteilt.

Für weitere Informationen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung

Date / Date / Datum 2023 / 11 / 07


Signature
QHSE Manager
Krohne Messtechnik GmbH
Ludwig-Krohne-Str. 5
47058 Duisburg